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Radny Miasta Poznania 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

Interpelacja ws kosztów funkcjonowania Poznańskich Inwestycji Miejskich sp. z o.o. 
 
 
 
 
 
Szanowny Panie Prezydencie, 
 
Proszę o udzielenie informacji dotyczącej kosztów obsługi inwestycji miejskich przez PIM 
sp. z o.o. W szczególności proszę o udzielenie następujących informacji  
- jakie kwoty z budżetu Miasta Poznania przekazano do PIM tytułem zapłaty za obsługę 
inwestycji miejskich w poszczególnych latach w okresie 2015 – 2018 (do 30 lipca)  
- w oparciu o jakie zasady naliczane są kwoty płacone przez Miasto dla PIM tytułem zapłaty 
za obsługę inwestycji miejskich, 
- jaka kształtował się poziom zatrudnienia w spółce na początek roku 2015 i 2018 i jak 
kształtował się osobowy i bezosobowy fundusz płac spółce w poszczególnych latach w 
okresie 2015-2018, 
- jaka była łączna wartość inwestycji przekazanych przez Miasto do realizacji przez PIM w 
poszczególnych latach w okresie 2015-2018, 
- jaka była łączna wartość inwestycji zrealizowanych przez PIM w poszczególnych latach w 
okresie 2015-2018, 
- czy PIM miał w latach 2015-2018 przychody z innych źródeł niż od Miasta Poznań lub 
miejskich jednostek organizacyjnych? Jeśli tak to w jakiej wysokości? 
 

Z wyrazami szacunku, 
 
 
        Tomasz Kayser 
 
 


